
Aan LTO-Noord

t.a.v.   

Geachte  ,

Hartelijk dank voor uw brief van 24 oktober jl. waarin u uw grote zorgen uit over de aanwezigheid
van de wolf in onze regio. U richtte dezelfde brief ook aan de andere elf burgemeesters in Drenthe. 
De Drentse burgemeesters hebben uw brief in onderling overleg besproken en over de
beantwoording naar afstemming gezocht.

Met u constateer ik dat wolven in de Drentse gemeenten, en ook daarbuiten, landbouwhuisdieren, 
grazers in natuurgebieden en hobby-/huisdieren doden of verwonden. Ik begrijp de zorgen bij de
eigenaren en inwoners en leef mee in het verdriet en de emotionele belasting dat dat veroorzaakt.

De aanwezigheid van de wolf heeft invloed op het landschap en de recreatieve beleving daarvan. 
Noodgedwongen worden dieren vaker op stal gebracht of wordt het houden ervan, met name
schapen, beperkt. Afrasteringen maken het landschap niet mooier en zijn niet altijd afdoende of, bij

verplaatsende schapenbegr zing, niet goed bruikbaar. Bovendien zijn afrasteringen ook
belemmerend voor andere dieren dan wolven en hebben deze maatregelen een negatieve invloed
op de biodiversiteit.

Ik stel vast dat de gemeente geen bevoegdheden heeft op het gebied van faunabeheer, afhandeling
van schade en over de beschermde status van de wolf. De bevoegdheden liggen, en dat veronderstel
ik bij u bekend, het meest bij de provincie, het ministerie van LNV en de Europese commissie. Ik
neem aan dat u ook de kanalen naar deze instanties gebruikt om uw zorgen kenbaar te maken.

Ik deel u mening dat de wolf beheerd moet worden. De Drentse gemeenten zijn hierover met de
provincie in overleg. De provincie is bezig een handelingskader voor de benadering van incidenten bij

de wolvenproblematiek op te stellen. Dat komt begin volgend jaar gereed. Tevens besteedt de
provincie aandacht aan een betere en snellere afhandeling van schademeldingen bij BIJ21. H t kan
niet zo zijn dat de negatieve gevolgen van de in Europa breed verlangde en wettelijk vastgelegde
bescherming van de wolf eenzijdig worden afgewenteld op de beperkte groep dierenhouders.

Naast het beheersen van de maatschappelijk onrust die de aanwezigheid van de wolf veroorzaakt
denken de Drentse gemeenten met de provincie ook na over het dempen van eventuele polarisatie
tussen voor- en tegenstanders. Het zal u bekend geworden zijn dat een film over de wolf in het
bezoekerscentrum te Ruinen wegens bedreigingen op 30 oktober jl. werd afgelast.

In relatie tot de openbare orde en veiligheid mag u van mij verwachten dat ik alles doe wat in mijn
vermogen ligt om mijn inwoners zorg en ondersteuning te bieden. Ik wil hierbij opmerken dat mijn

bestaande noodbevoegdheden niet voor wilde dieren zijn geschreven en bovendien alleen direct bij

acute nood kunnen worden uitgeoefend. En dat is lastig bij een wolf, die zijn weg vervolgt. Tenslotte, 
Ik bespreek met mijn college de mogelijkh den om ter bescherming van de l vende have hekken
hoger dan de norm te gedogen en stallingsmogelijkheden te verruimen.

Ik hoop u met een en ander te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Bgm




